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Aanwezig : Michiel Louman (voorzitter), na punt 10: Theo van der Meijden 
  : Mieke van de Pasch (secretaris, vice-voorzitter) 
  : Raymond Robinson (penningmeester) 
  : Harry Kuyper (commissiecoördinator), na punt 10: Jaap Kats 
  : Henk van de Vreede (commissiecoördinator) 
  : 73 leden 
Notulen : Marloes Gebuijs (office manager) 
 
1. Opening 
De voorzitter heet iedereen van harte welkom, in het bijzonder ook de nieuwe leden en Lid van 
Verdienste Elly de Regt. De voorzitter vraagt een minuut stilte ter nagedachtenis aan het overlijden 
van twee leden, Henny Wakkermans en jeugdlid Wick Aitton. 

  
2. Mededelingen 

- M.i.v. 2016 stopt Ann Regout met het organiseren en geven van regelcursussen. Zij heeft dit met  

  veel inzet de afgelopen jaren gedaan, waarvoor het bestuur haar hartelijk bedankt. De HBR- 

  commissie neemt deze taak over.  

- De jaarlijkse schoonmaakdag is vastgesteld op zaterdag 12 maart 2016. 

- De huidige golfsoftware wordt vervangen door nieuwe software van E-Golf4U. H. Kuyper licht  

  a.d.h.v. een sheet  toe hoe het proces tot dit besluit heeft plaatsgevonden (zie bijlage). 

- Er komt ook een golfzuil op de Kleine Baan, omdat vanaf 2016 het ook voor lage handicaps mogelijk 

  is om hier Q-kaarten te lopen. 

- Het bestuur heeft een Communicatie Commissie ingesteld, waaronder de Redactie Commissie gaat 

  vallen, alsmede de website en Nieuwsbrief en perscontacten. Peter van der Horst wordt voorzitter. 

- In het kader van het 25-jarig jubileum biedt de vereniging de BV nieuwe baanborden aan. H. v.d. 

  Vreede showt één van de borden.  

  G. Verbeek vraagt of de nieuwe borden op veilige plekken worden geplaatst. Dit is namelijk nu niet 

  overal het geval. De voorzitter antwoordt dat enkele borden inderdaad worden verplaatst. 

- In 2016 worden de commissie- en secretariaatskamers opgeknapt. 

- In 2016 vindt de KLM Open plaats op De Dutch. Voor marshalling op de holes vraagt de NGF aan   

  clubs in de regio of zij bereid zijn mensen te leveren.  John Terlingen is bereid gevonden deze hulp  

  aan de KLM Open te coördineren. Het zal gaan om 4 dagen in 2 shifts marshals te leveren (ongeveer  

  8 per hole).  De voorzitter vraagt of de leden dit leuk zouden vinden. De aanwezigen beamen dit. 

- De voorzitter vraagt aandacht voor de inzet van Yvonne en Cor Elverding en Henk v.d. Vreede bij 

  het organiseren van de activiteiten in het jubileumjaar. Hij bedankt hen hartelijk voor de inspanning. 

- Op zondag 22 november vindt de jubileumslotwedstrijd plaats. 

- Gedurende zijn 25 jaar lidmaatschap lukte het de voorzitter niet om zijn naam op een bord te 

  krijgen. Nu is besloten tot het maken van een bord met daarop alle voorzitters, waarop ook zijn 

  naam komt! Op 22 november is de onthulling van dit bord. 

- Op zondag 10 januari 2016 is de Nieuwjaarsreceptie. 

 

3. Ingekomen stukken 

Er waren enkele ingekomen stukken, maar deze zijn meer geschikt ter behandeling in de 

bestuursvergadering.  
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Er zijn 30 afmeldingen ontvangen voor deze ALV. 

 

4. Notulen Algemene Ledenvergadering 30 maart 2015 

Pag. 1: N.a.v. het laatste punt bij agendapunt 2, vraagt Gail Groen naar hoe het met de chiropractie 

staat die bij enkele wedstrijden zou worden aangeboden.  

M. v.d. Pasch antwoordt dat de presentatie prima was, maar zij en haar man hebben de praktijk 

bezocht en dat voelde niet goed. Vandaar dat er verder niets mee is gedaan. Gekeken wordt naar 

een alternatief.  

Pag. 2: N.a.v. punt 4 kan M. Louman vertellen dat de komst van een invalidentoilet een stapje verder 

is gekomen. Het lijkt te gaan lukken. 

Pag. 3: N.a.v. punt 5b. M. Louman stelt vast dat de tekst hier niet helemaal juist weergeeft wat de 

KasControleCommissie beoogde. I.p.v. ‘een aanzienlijk hoog bedrag’ hoort hier € 50.000 te staan. Dit 

is het bedrag waarvoor 2 bestuursleden hun handtekening moeten zetten bij de betaling.  

Herman Steijger (KasCie) licht dit nog even ter vergadering toe: Marloes Gebuijs is tot € 5000 

bevoegd om alleen betalingen te doen. Daarboven verricht de penningmeester betalingen, waarbij 

voor bedragen vanaf € 50.000 een tweede bestuurslid mede moet ondertekenen.  

Het HHR zal hiervoor moeten worden aangepast, maar dat zal in een later stadium gebeuren. Bij 

deze zal echter bovenstaande regeling wel nageleefd worden.  Aanpassing van het HHR zal worden 

geagendeerd voor de ALV in april 2106.  

 

Het verslag wordt goedgekeurd en vastgesteld. 

 

5. Kennisgeving nieuwe commissievoorzitters 

Het bestuur neemt afscheid van 3 voorzitters, te weten Ellen Pardede (RedactieCie), Yvonne 

Elverding (Evenementen- en IntroductieCie) en Jaap Kats (SeniorenCie). De voorzitter bedankt hen 

hartelijk voor de vele jaren van inspanning die zij hebben verricht voor hun commissies.  

Peter van de Horst volgt Ellen Pardede als voorzitter op in de RedactieCie, die zoals eerder vermeld is  

opgaat in de  CommunicatieCie. Jaap Kats wordt opgevolgd door Angeline Muijs van der Moer.  

Er is nog geen opvolger van Yvonne Elverding.  

 

6. Financiën 

6.1 Prognose 2015 en begroting 2016 

Aan de hand van sheets licht R. Robinson de cijfers toe.  

Bij de baten valt het hoge bedrag aan ontvangen vergoedingen voor nieuwe leden (73 in 2015) op. 

Dit is omdat veel mensen hebben gewacht met lid worden totdat de renteloze lening was afgeschaft. 

Het is nog maar de vraag is of er in 2016 opnieuw veel nieuwe leden komen, waardoor in de 

prognose een aanzienlijk lager bedrag aan contributies en vergoedingen is opgenomen.  

 

Aan de lastenkant vallen de hoge baten bij de HBR-commissie op. Dit komt door een groot aantal 

handicapregistraties. Voor volgend jaar is echter besloten om het tarief voor de handicapregistratie 

fors te verlagen (van € 80 naar € 35) om concurrerend te blijven. Dit heeft als gevolg een forse daling 

van baten voor de HBR-commissie.  
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De meeste commissies krijgen minder toebedeeld in 2016 dan gevraagd. Wel is natuurlijk gekeken 

naar de uitgaven in 2015. 

De kosten van de RedactieCie vallen hoger uit door tegenvallende inkomsten uit advertenties. Dit 

beeld zal niet gauw veranderen, dus vandaar een hoger begrotingsbedrag voor 2016. 

 

6.2 Speelvergoeding 2016 

Het nieuwe tarief van speelvergoeding voor leden van vóór 2015 is het tarief van 2015 verhoogd met 

€ 30 (VL) (resp. € 28 (GL), € 27 (SL) en € 15 (KB) conform afspraken vastgelegd in het geldende 

contract. Daarnaast is het tarief geïndexeerd.  

De tarieven voor tassenbergingen en kleedkamerlockers blijven ongewijzigd in 2016. 

 

G.Verbeek vraagt waarom het opknappen van de commissiekamer niet in de begroting is 

opgenomen.  

R. Robinson antwoordt dat dit een plan van zeer recente datum is en dat de kosten zullen vallen 

onder algemene kosten en mogelijk afgeschreven over een aantal jaren.  

 

H. van Herwijnen vraagt zich af of het de bedoeling van de KasCie is dat tot € 50.000 één persoon 

betalingen mag doen en pas bij betalingen vanaf € 50.000 een extra handtekening nodig is. Men wil 

toch controle op uitgaven binnen de begroting?  

De voorzitter reageert met een verwijzing naar het HHR, waarin staat dat de penningmeester alleen 

bevoegd is om uitgaven te doen.  

H. Steijger benadrukt nog eens dat het een advies was van de KasCie. Het is aan het bestuur er wat 

mee te doen.  

M. v.d. Pasch benadrukt dat zij streeft naar een duidelijk standpunt in deze op de 

voorjaarsvergadering.  

 

J. Binnekamp is van mening dat op de begroting van de vereniging ook de inkomsten aan 

speelvergoeding zichtbaar moeten worden gemaakt. Dat geeft meer transparantie. Hij verwijst 

daarbij naar begrotingsvoorschriften. 

Ook vindt hij, nog steeds, dat met het verhogen van de speelvergoeding, het terugbetalen van de 

renteloze lening een sigaar uit eigen doos is.  

RR antwoordt dat de vereniging een doorgeefluik naar de BV is van de speelvergoeding, vandaar dat 

dit bedrag buiten de begroting wordt gehouden. Dit staat ook zo in de statuten.  

H. Steijger voegt toe dat de begroting de baten en lasten van de vereniging toont, niet die van de BV.  

H. van Herwijnen stelt voor om de bedragen die bestemd zijn voor de BV als PM te noteren.  

J. Binnekamp vindt dit een uitstekend voorstel, gezien zijn pleidooi voor transparantie. 

Het bestuur zal dit in overweging nemen.  

 

7. Voortgang Beleidsplan 2015-2019 ‘Boeien en Binden’ 

M. v.d. Pasch licht aan de hand van sheets toe wat er tot op heden is bereikt en wat komend jaar de 

speerpunten zullen zijn (zie bijlage).  
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8. Vaststelling datum volgende Algemene Leden Vergadering 

Dit wordt: maandag 4 april 2016. 

 

9. Rondvraag 

Hier wordt geen gebruik van gemaakt. 

 

10. Bestuursverkiezing 

De voorzitter vertelt dat het moeite kost om iemand bereid te vinden voor bestuurstaken. 

Persoonlijke benadering werkt het best, is gebleken.  

De Werving&Selectiecommissie heeft eigenlijk geen juiste benaming. Introductiecommissie is beter 

op zijn plaats.  

Twee kandidaten voor in het bestuur zijn gevonden. Nadien hebben zich geen andere kandidaten 

gemeld.  

 

Afscheid Harry Kuyper 

M. Louman vertelt dat zij samen 6 jaar geleden aan het ‘werk’ in het bestuur zijn begonnen. Hij kent 

Harry als een zeer gedreven en secuur persoon. Hij heeft goede contacten met zijn commissies, weet 

wat er speelt en verdedigt de belangen van zijn commissies met verve. Prettig persoon om mee 

samen te werken. Hij is altijd bereid om iets extra’s aan te pakken.  Zelfs op vakantie in Spanje is 

Harry soms de eerste die op de mails reageert! 

M. Louman bedankt Harry hartelijk voor de inspanningen in het bestuur. Hij overhandigt Harry een 

cadeau en bloemen voor zijn vrouw Tiny.  

 

H. Kuyper prijst de samenwerking binnen het bestuur en bedankt iedereen. Hij zal zeker niet gaan 

stilzitten en op termijn vast binnen de vereniging weer ergens actief worden.   

Hij wenst zijn opvolger Jaap Kats veel succes. 

 

P. van Noord van de Introductiecommissie (hij vormt deze samen met A.Ridderbos) wil graag 

benadrukken dat alleen ‘introductie’ niet de hele lading dekt van hun taak. Tenslotte hoort een 

zekere selectie ook bij hun taak, gezien het feit dat deze commissie een afvaardiging vormt van de 

leden en wil beoordelen of de kandidaat geschikt is voor de functie binnen het bestuur. 

Daarna leest hij de aanbeveling van Jaap Kats voor. De ALV stemt met applaus in met de aanbeveling 

om Jaap Kats als commissiecoördinator binnen het bestuur te benoemen.  

 

Afscheid Michiel Louman 

M. Louman draagt de leiding van de vergadering over aan vicevoorzitter M. v.d. Pasch.  

P. van Noord leest de aanbeveling van Theo van der Meijden voor. De ALV steunt de aanbeveling 

d.m.v. applaus. 

 

M. v.d. Pasch richt zich tot Michiel met woorden van de volgende strekking: 

Michiel heeft een duidelijke mening, is spontaan, kan fel uit de hoek komen. Zorgt vaak voor een 

humoristische ondertoon, weet oplossingsgericht te denken. Hij heeft een belangrijke bijdrage 
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geleverd in het proces dat leidde tot het terugbetalen van de renteloze lening.  Hij stelde altijd het 

belang van de leden voorop.  

Hij is altijd goed voorbereid. Hij voelt zich nooit meer dan de andere vrijwilligers binnen de 

vereniging. M. v.d. Pasch is blij dat ze 2 jaar met hem samen in het bestuur mocht werken. Ze 

overhandigt hem een mooi cadeau. Bloemen zijn er voor Alexandra, zijn vrouw. 

 

H. van Herwijnen vraagt het woord: 

M. Louman heeft de vereniging door een moeilijke periode geleid, nieuwe speelvergoedingen, nieuw 

contract. Dit is goed verlopen, o.a. door zijn tact, diplomatie, vasthoudendheid en humor. Hij vormde 

een hecht team met het bestuur. 

Dat is de reden van de Club van Zes, bestaande uit Koos Bink, Cees van Haaren, Johan Sluis, Martin 

van Etten, Hans Rijnbende en hijzelf, gesteund door veel andere leden,  voor te stellen om Michiel 

Louman te benoemen tot Lid van Verdienste.  

De ALV steunt dit voorstel middels een luid applaus. 

 

M. Louman richt zich tot de vereniging met een woord van dank voor dit mooie eerbetoon. Hij is er 

trots op dat dit vanuit de leden komt.  

Hij vindt het jammer te moeten vertrekken als voorzitter. Hij heeft veel plezier met de mede-

bestuursleden gehad en is trots op wat er bereikt is. Hij bedankt zijn mede-bestuursleden voor de 

prettige samenwerking. Hij bedankt ook Marloes voor haar behulpzaamheid en inzet. Ook gaat dank 

uit naar Alexander de Vries, de heer Van de Bree en natuurlijk niet te vergeten Alexandra, zijn vrouw. 

Verder wenst hij Theo veel succes toe! 

 

11.Sluiting 

Theo van der Meijden ziet wat voor emotie het afscheid bij Michiel en anderen teweeg brengt. 

Hij voelt zich zeer vereerd voorzitter te mogen zijn. De timing was goed, aangezien hij per 1 juli met 

pensioen is gegaan. Hij realiseert zich dat er veel werk bij komt kijken.  

Hij spoort de leden aan om ambassadeur van de vereniging te zijn. Nieuwe leden zijn van groot 

belang, ook al lijkt het speerpunt op het behoud van de huidige leden te liggen.  

Hij geeft tot slot nog een compliment aan het bestuur in de oude samenstelling: ze waren niet te 

opvallend aanwezig.  

 

De nieuwe voorzitter sluit de vergadering om 22.15 uur en nodigt de aanwezigen uit om een drankje 

te drinken in de bar.  

 


